

Date : 13 / 12 / 2016
Ref: SR / 0021 / 2016

التاريخ: 2016 / 12 / 13
الإشارة: 2016/ 0021 /SR

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Head, Listing Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box: 54500 - Abu Dhabi
United Arab Emirates

السيد / سيف صياح المنصوري المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص ب: 54500 - أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة و بعد،،،

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 13 ديسمبر 2016

Subject: Results of Board of Directors meeting held on 13th December, 2016

Kindly be informed that the meeting of ADCB's Board of Directors took place today Tuesday, 13th December 2016 at 09:00 am, and the following items were discussed and approved :

يرجى التكرم بالإحاطة بأن مجلس إدارة بنك أبوظبي التجاري قد اجتمع اليوم الثلاثاء الموافق 13 ديسمبر 2016 في تمام الساعة التاسعة صباحاً وقد تمت مناقشة والموافقة على الأمور الآتية:

1- The Cancellation of 397,366,172 shares acquired by the Bank during its buyback period that expired on 6 January 2015.

1. شطب عدد 397,366,172 سهماً من اسهم البنك التي تم إعادة شراؤها بموجب برنامج إعادة الشراء المنتهي بتاريخ 2015/01/6

2- Other general matters were discussed and approved as appropriate.

2. مناقشة بعض الأمور العامة الأخرى حيث تمت الموافقة حيثما كان مناسباً.

Thank you for your kind support, we assure you of our continued co-operation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم ومؤكدين لكم التزامنا الدائم.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نبيل جمعه - رئيس العلاقات الإستراتيجية

Nabil Juma – Head of Strategic Relations

Copy to:

HE. Dr. Obaid Al Zaabi
Acting Chief Executive Officer
Securities & Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى:

سعادة الدكتور / عبد الزعابي
الرئيس التنفيذي بالإنابة
هيئة الأوراق المالية والسلع